
Zápis z výroční členské schůze 
ZO Českého zahrádkářského svazu Chodov konané dne 4.4.2015 v restauraci Nautilus  

 
Přítomní delegáti :  viz presenční listina 
Program schůze:  Kontrola minulého usnesení a zpráva o činnosti za rok 2014 
    Zpráva o hospodaření za rok 2013 a 2014 
    Volby orgánů ZO na funkční období 2015-2019 
    Návrh plánu činnosti pro r. 2015 
    Informace o změnách zákonů dotýkajících se zahrádkářů 
    Dokumentace a prezentace činnosti ZO 
    Diskuse 
    Závěr a usnesení  
Schůzi řídil předseda ZO př. Jiří Žďárský, přítomno bylo 38 z 50  delegovaných zástupců, tedy nadpoloviční 
většina a schůze byla tím usnášeníschopná. 
 
1.  Minulé usnesení – ze schůze 23.11.2013 

-   z plánu činnosti na rok 2014: nebyl uskutečněn žádný zájezd, výstava nebyla pořádána pro kolizi 
termínů a místa konání oslav města a tím byla zrušena obvyklá akce Chodovské posvícení, v rámci 
které jsme měli vždy k dispozici sál.v KaSSu zdarma. 
-   v březnu byla uskutečněna beseda v knihovně s ing Buchtelem na téma Výživa a hnojení rostlin. 
-   účetní uzávěrky hospodaření za r.2013 a 2014 byly předběžně projednány výborem ZO a byly 
vždy s předstihem zveřejněny na webových stránkách naší ZO. 
 

2. Zpráva o činnosti za r. 2014  
V minulém roce se nezdařilo zorganizovat žádný zájezd a výstava byla odvolána – důvod viz 
předchozí bod. Průběžně dle dodaných přihlášek je upravována evidence členské základny 
Na osadě 11 byla provedena rekonstrukce rozvodu vody. 
Po nekonečných průtazích se podařilo dosáhnout prodeje 4 parcel pod osadou 9 od pozemkového 
úřadu. Bohužel už za ceny nesrovnatelné s dřívějšími před cca 10 lety. 
Za zásluhy ve spolkové činnosti byla vloni ústředím udělena Karlu Junkovi (osada 11) bronzová 
medaile ČZS. 

 
3. Pokladní zpráva - př. Mazurová předložila pokladní zprávy za účetní roky 2013 a 2014.  

Podrobná zpráva včetně podkladů byla k dispozici na schůzi k nahlédnutí. Ve zprávě je uvedeno zvlášť 
hospodaření ZO  a zvlášť přehled účelových prostředků jednotlivých osad. Ke zprávám nebyly 
vzneseny žádné připomínky. 

 
4. Volby statutárních orgánů ZO pro období 2015-2019 

Pro nastávající funkční období byli navrženi následující členové 
- Výbor: Jiří Žďárský (předseda), Jan Königsmark (tajemník), Alena Mazurová (hospodářka), 

Miloslav Žejdl (člen-odborný referent), Annemarie Rubášová (člen)  
- Kontrolní komise: Jiří Svoboda, Jana Hornová, Petr Nevečeřal 

Proti nominovaným nebyly vzneseny žádné námitky a všichni byli posléze zvoleni jednomyslně. 
Jmenovaní funkce přijímají. Kvůli  přeregistraci ZO musí zvolení vyplnit čestné prohlášení o 
způsobilosti s ověřením podpisu – náklady ověření budou uhrazeny z prostředků ZO. Formuláře a 
tento zápis pak budou předány Územnímu sdružení Sokolov k zajištění registrace. 

 
5. Činnosti ZO pro r. 2015 - byly předloženy a odsouhlaseny návrhy: 

- Zájezdy , byly navrženy tři zájezdy - na schůzi byl pak dohodnut zájezd do Berouna v termínu 
2.5.2015 (sobota ) na trochu netradiční výstavu keramiky a řemesel. Bližší informace bude 
zveřejněna na webu ZO. Přihlášky podávejte správcům vaší osady, spolu s poplatkem 200 Kč na 
osobu (děti do 15 let 100 Kč) nejpozději do 20.4. včetně. Správci pak nahlásí počty účastníků 
předsedovi ZO a vybrané peníze předají hospodářce ZO. Neobsazená místa nabídnout jiným ZO 
z ÚS Sokolov. 
Návrhy na případný další zájezd předkládejte prostřednictvím správců osad předsedovi ZO.  
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- Výstava, tentokrát bude pořádána jako okresní, opět v zářijovém termínu 19.9.2015 ve 
spolupráci s KaSSem. Správci osad  zajistí včas propagaci mezi členy pro zajištění exponátů, 
nejlépe tak, aby např. už při výsadbě dopředu zvážili, co lze připravit a poskytnout na výstavu. 
Bližší organizaci výstavy projedná výbor a správci na výborové schůzi cca měsíc před 
výstavou. Pro výstavu jsou zajišťovány dotace z města a územního sdružení tak, aby mohla být 
uhrazena alespoň doprava z externích ZO a aranžovací potřeby. 

- Rukověti zahrádkáře 2015 - byly na schůzi rozdány zástupcům osad. 
  
6. Webové stránky naší ZO :              www.zahradkari/zo/chodov 

Problém komunikace mezi zahrádkáři může internet výrazně zlepšit. Zatím jsou k dispozici  naše 
webové stránky a jejich návštěvnost se pohybuje obvykle mezi jednotkami až desítkami návštěv denně. 
Z toho by se dalo usuzovat, že informace jsou šířeny poměrně rychle. Ale dost často se přesvědčujeme, 
že tomu tak není. Např. u osad 2 a 3 nemají správci mailovou adresu ani není dohodnut prostředník, 
který by ji měl. Vše se nedá řešit sdělením přes SMS zprávy a svolávání výborových schůzí není často 
účelné. 

 
7. Změny zákonů – upozorňujeme na novelizaci vyhlášky ministerstva životního prostředí č 189/2013 

Sb. ve které je v zásadě na zahrádkách povoleno kácet ovocné dřeviny bez předchozího povolení. Bližší 
výklad a omezení najdete v časopise Zahrádkář 1/2015 nebo v kopii příslušného článku na našem webu. 

  
8. Členská základna 

-  členské schůzi bylo předloženo prohlášení členů osady č.15 o ukončení členství. Schůze ZO to bere 
na vědomí a pověřuje výbor ZO, aby dořešil v rámci platných pravidel způsob uvolnění účelových 
prostředků osady 15 , které jim zůstaly na společném účtě.  
- je na správcích osad, aby udržovali aktuálnost údajů o členech. Pokud se jedná o nové členy 
vyplněnou přihlášku (včetně uvedení předchozího-končího člena) doručte tajemníkovi ZO . Postup i 
vzor vyplnění najdete na webových stránkách. Stále se objevuje ještě staréý formuláře přihlášky, 
prosím nepoužívejte je. Pokud si nemůžete vytisknout formulář přihlášky z našeho webu, dejte vědět, 
vytisknu je pro vás. 

 
9. Územní sdružení Sokolov se rozhodlo v letošním roce uspořádat okresní výstavu spolu s naší ZO v 

Chodově. Krajská koordinační rada pořádá svoji výstavu ve shodném termínu na statku Bernard. 
 
10. Diskuse 

- Přístupové cesty k osadám 2,8,9 by bylo potřebné zpevnit. V tomto směru požádá ZO technické 
služby Chotes o navezení štěrku, neboť cesty jsou v majetku města. 

- Na osadách 3,4 přetrvává problém přerostlých a nebezpečných stromů v přilehlém lesním pásu. Ani 
žádost o převod do majetku města zatím nebyla naplněna. ZO tedy znovu upozorní Státní lesy 
dopisem na neřešení situace. 

- Dotaz na pořádání plesu – ples už nepořádáme, je příliš nákladný. 
- Bylo s povděkem konstatováno, že městská policie zajíždí na kontroly i k zahrádkářským osadám. 

 
11. Usnesení - výroční schůze: 

- schvaluje informace a zprávu předsedy ZO o činnosti v r. 2014 
- schvaluje pokladní zprávu hospodářky za r. 2013 a 2014 
- schvaluje složení statutárních orgánů ZO pro nové funkční období let 2015 až 2019 
- schvaluje předložený návrh činnosti na r. 2015 
- souhlasí z úhradou občerstvení na této schůzi z prostředků ZO 
- ukládá správcům osad motivovat členy k poskytování výpěstků pro zářijovou výstavu 

  
 
 
 Jiří Žďárský – předseda ZO ČZS Chodov                            Zapsal: J. Königsmark 
                                                                                                          Chodov 14.04.2015 
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